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I. Inleiding

De commissie voor Leefmilieu, Natuurbehoud, Water-
beleid en Energie heeft het voorstel van resolutie betref-
fende de aanmoediging van het gebruik van biobrandstof-
fen uit teeltgewassen besproken op 6 en 27 juni 2006.

De voorzitter wijst erop dat de naam van mevrouw
Amina Derbaki Sbai toegevoegd moet worden als medeon-
dertekenaar, namens de PS-fractie, van het voorstel van
resolutie.

Mevrouw Els Ampe wil namens haar fractie het voor-
stel van resolutie eveneens medeondertekenen.

II. Inleidende uiteenzetting van
mevrouw Marie-Paule Quix,

indiener van het voorstel van resolutie

Mevrouw Marie-Paule Quix herinnert eraan dat ze haar
voorstel al enige tijd geleden heeft ingediend en dat het
onderwerp zeer actueel is: de prijzen van de brandstoffen
zijn, sinds de vorige winter, fors gestegen. Aangezien de
petroleumreserves niet onbeperkt zijn, moet men op zoek
gaan naar alternatieven. Voor Brussel is een rol weggelegd
bij de ontwikkeling van biobrandstoffen. In het Brussels
regeerakkoord staat dat de begroting inzake energie aan-
zienlijk verhoogd zal worden, met bijzondere aandacht
voor het gebruik van hernieuwbare energie. Twee en een
half jaar geleden heeft de federale regering een Europese
richtlijn inzake biobrandstoffen (richtlijn 2003/30/EG van
8 mei 2003 ter bevordering van het gebruik van biobrand-
stoffen of andere hernieuwbare brandstoffen in het ver-
voer) omgezet.

Het Internationaal Energieagentschap heeft de laatste
jaren meerdere rapporten gepubliceerd over duurzame en
hernieuwbare energie waaronder biomassa en energie uit
landbouw. De overheid moet in haar beleid een andere
koers varen door de overschakeling van fossiele brand-
stoffen op biobrandstoffen aan te moedigen.

Het voorstel van resolutie bevat drie aanbevelingen :

� de Brusselse Hoofdstedelijke Regering wordt gevraagd
om gebruik te maken van de succesvolle ervaringen in
andere EU-lidstaten inzake energie uit biomassa en om
wetenschappelijk onderzoek in dit gebied aan te moedi-
gen;

� een beleidsprogramma te starten om het gebruik van
biobrandstoffen in de 19 Brusselse gemeenten te stimu-
leren;

I. Préambule

La commission de l'Environnement, de la Conservation
de la nature, de la Politique de l'eau et de l'Energie a exa-
miné la proposition de résolution « relative à l'encourage-
ment de l'utilisation des biocarburants issus des plantes de
grande culture » lors de ses réunions du 6 juin et du 27 juin
2006.

La Présidente signale qu'il y a lieu d'ajouter Mme Amina
Derbaki Sbai en tant que cosignataire de la proposition de
résolution au nom du groupe PS.

Mme Els Ampe se déclare également cosignataire de la
proposition de résolution au nom de son groupe.

II. Exposé introductif
de Mme Marie-Paule Quix,

auteure de la proposition de résolution

Mme Marie-Paule Quix rappelle que sa proposition a été
déposée il y a un certain temps déjà, mais que le sujet est
très actuel : le prix des carburants a explosé depuis l'hiver
passé. Les réserves pétrolières n'étant pas infinies, il y a
lieu de rechercher des alternatives. Bruxelles a un rôle à
jouer dans le développement des biocarburants. L'accord
de gouvernement a prévu un budget en forte hausse dans
le domaine de l'énergie, avec une attention particulière pour
l'utilisation des énergies renouvelables. Il y a deux ans et
demi, le gouvernement fédéral a transposé une directive
européenne sur les biocarburants (directive 2003/30/CE du
8 mai 2003 visant à promouvoir l'utilisation de biocarbu-
rants ou autres carburants renouvelables dans les trans-
ports).

L'Agence internationale de l'Energie a rédigé ces der-
nières années plusieurs rapports sur les énergies durables
et renouvelables, dont la biomasse et les énergies issues de
l'agriculture. Les autorités doivent donner une nouvelle
orientation politique en encourageant le passage des car-
burants fossiles aux biocarburants. 

La proposition de résolution contient trois recomman-
dations :

� elle demande au Gouvernement de la Région de
Bruxelles-Capitale de s'appuyer sur l'expérience d'autres
Etats membres de l'Union européenne concernant l'uti-
lisation de la biomasse et de stimuler la recherche scien-
tifique dans ce domaine;

� elle vise à développer un programme en vue de stimu-
ler l'utilisation des biocarburants dans les dix-neuf com-
munes bruxelloises;
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� elle insiste pour que, suite à la transposition de la direc-
tive par le gouvernement fédéral, 2 % des carburants
dans le secteur des transports soient des biocarburants,
et pour que cette proportion atteigne 5,75 % en 2010;

� elle préconise une différenciation des accises sur les car-
burants en fonction des émissions de CO2;

� elle demande au Gouvernement de la Région de
Bruxelles-Capitale d'assurer la production de biocarbu-
rants à partir de la biomasse.

Une concertation est souhaitable avec le Ministre de la
Mobilité. En Flandre, un projet prévoit la mise en service
de bus qui fonctionnent à 100 % aux biocarburants. Les
coûts d'exploitation sont plus élevés car il faut régulière-
ment remplacer le filtre, mais ils ne représentent que
50 euros aux 50 000 kilomètres. A Bruxelles, il existe
depuis treize ans des bus roulant au gaz naturel, mais il
serait indiqué de développer un projet basé sur l'utilisation
de biocarburants.

Mme Marie-Paule Quix demande le soutien de la com-
mission et du Gouvernement à sa proposition de résolution.

III. Avis du Gouvernement

La Ministre Evelyne Huytebroeck marque son accord.
Une réflexion est en cours à ce sujet et des études sont en
cours pour évaluer le potentiel endogène d'utilisation de la
biomasse à Bruxelles (huiles usagées, déchets de bois, �).
Les projets liés aux biocarburants sont plus avancés en
Région wallonne et en Région flamande vu l'importance du
gisement des cultures énergétiques dans ces régions, mais
on peut réfléchir à l'utilisation de biocarburants, notam-
ment par les bus de la STIB. Il existe déjà une convention
entre Bruxelles Environnement (l'IBGE) et la STIB visant
à n'utiliser que des bus propres. Les nouveaux bus, qui
fonctionnent toujours au gaz naturel, seront mis en circu-
lation à la fin du mois de juin 2006. Un spécimen était
exposé lors de la fête de l'environnement du 4 juin dernier.
Les anciens bus seront remplacés au fur et à mesure.

IV. Discussion générale

Mme Magda De Galan annonce que le groupe socialiste
soutient cette proposition de résolution. Le texte souligne
bien l'effort que la Région bruxelloise entend mener vis-à-
vis de l'utilisation des biocarburants.

Mme Caroline Persoons précise que le groupe MR
appuie également la proposition de résolution, qui encou-
rage à utiliser des ressources moins polluantes, moins

� er, ten gevolge van de omzetting van de richtlijn door
de federale regering, op aan te dringen dat 2 % van de
in de transportsector gebruikte brandstoffen biobrand-
stoffen zijn, oplopend tot 5,75 % tegen 2010;

� de accijnzen op brandstoffen te differentiëren, afhanke-
lijk van de CO2-uitstoot;

� de Brusselse Hoofdstedelijke Regering wordt gevraagd
ervoor te zorgen dat er biobrandstoffen uit biomassa
worden geproduceerd.

Overleg met de minister bevoegd voor mobiliteit is wen-
selijk. In Vlaanderen bestaat een project dat voorziet in het
gebruik van bussen die volledig op biobrandstoffen rijden.
De exploitatiekosten liggen hoger, want de filter moet re-
gelmatig vervangen worden, maar dat kost slechts
50 euro om de 50.000 kilometer. In Brussel rijden er al der-
tien jaar bussen op aardgas, maar het zou aangewezen zijn
om een project op basis van biobrandstoffen uit te bouwen.

Mevrouw Marie-Paule Quix vraagt de commissie en de
regering om haar voorstel van resolutie te steunen.

III. Standpunt van de regering

Minister Evelyne Huytebroeck stemt in met het voor-
stel. Dit onderwerp wordt op dit ogenblik besproken en er
worden studies uitgevoerd om het endogene potentieel
inzake het gebruik van biomassa in Brussel te evalueren
(afvaloliën, houtafval, �). De projecten inzake biobrand-
stoffen zijn verder gevorderd in het Vlaams en Waals
Gewest, gelet op het grote aantal energiegewassen in die
gewesten, maar men kan nadenken over het gebruik van
biobrandstoffen, onder meer door de bussen van de MIVB.
Er bestaat al een overeenkomst tussen Leefmilieu Brussel
(BIM) en de MIVB om alleen nog schone bussen te gebrui-
ken. De nieuwe bussen, die nog steeds op aardgas rijden,
zullen eind juni 2006 in het verkeer gebracht worden.
Tijdens het feest van het leefmilieu van 4 juni jongstleden
kon zo'n bus bezichtigd worden. De oude bussen zullen
geleidelijk vervangen worden.

IV. Algemene bespreking

Mevrouw Magda De Galan deelt mee dat de socialisti-
sche fractie dit voorstel van resolutie steunt.  De tekst zet
de inspanningen die het Brussels Gewest levert om het
gebruik van biobrandstoffen te promoten, goed in de verf.

Mevrouw Caroline Persoons preciseert dat de MR-frac-
tie het voorstel van resolutie eveneens steunt, omdat het
voorstel het gebruik aanmoedigt van minder vervuilende
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chères et moins dépendantes du climat mondial caractérisé
par l'augmentation des prix du pétrole.

Elle relève cependant deux problèmes. 

Le point 2 de la résolution, où le Parlement demande au
Gouvernement de la Région de Bruxelles-Capitale « de
lancer un programme politique tendant à stimuler l'utilisa-
tion des biocarburants dans la Région de Bruxelles-
Capitale et les dix-neuf communes bruxelloises », est très
large. On pourrait prévoir des mesures plus concrètes,
comme par exemple offrir un appui financier aux com-
munes qui utilisent des véhicules fonctionnant aux biocar-
burants.

Ensuite, il convient de rappeler que depuis juin 2005,
date à laquelle la proposition de résolution a été déposée,
plusieurs lois fédérales relatives aux biocarburants ont été
votées. La directive européenne qui fixe les obligations en
matière de pourcentage de biocarburants est rappelée au
point 3.a. dans le texte. Mais la directive de 2003 a égale-
ment donné lieu à la loi programme du 11 juillet 2005, qui
prévoit une diminution d'accise pour les biocarburants. En
outre, le gouvernement fédéral a adopté il y a quelques
semaines un projet de loi en la matière et la Chambre a voté
une loi adaptant les taux d'accises relatifs aux mélanges de
carburants. Le gouvernement fédéral a donc déjà adopté
une série de mesures favorables à l'utilisation des biocar-
burants, même s'il n'a pas encore fait le nécessaire pour
encourager la production de ces derniers, qui ne doivent
pas exclusivement être achetés à l'étranger. 

Mme Caroline Persoons demande d'adapter le point 3 de
la proposition de résolution en fonction de ces nouveaux
éléments. 

M. André du Bus de Warnaffe annonce que son groupe
appuie également la proposition de résolution. Il s'interroge
sur le point 1 relatif à l'encouragement des recherches scien-
tifiques complémentaires. Sur quels points y a-t-il lieu de
développer la recherche scientifique ? Quels sont les pro-
grammes qui pourraient être développés de façon pertinente
par la Région bruxelloise, qui est très peu agricole ?

Mme Marie-Paule Quix répond que des recherches sup-
plémentaires sont indiquées pour déterminer quels sont les
mélanges de carburants les plus efficaces. La VUB a no-
tamment développé des programmes en matière de carbu-
rants propres.

Elle signale à l'attention de Mme Persoons que le
point 2 a une portée très générale afin de laisser une marge
de man�uvre suffisante. Les communes doivent pouvoir
développer leurs propres initiatives. D'autre part, il est
exact que la législation fédérale a évolué depuis le dépôt
de sa proposition de résolution. Depuis avril 2006, les bio-
carburants sont pratiquement exemptés d'accises.

en goedkopere brandstoffen die tevens minder afhankelijk
zijn van de huidige conjunctuur, die gekenmerkt wordt
door een stijging van de petroleumprijzen.

Ze stipt evenwel twee problemen aan.

Punt 2 van de resolutie, waarin het Parlement de Brus-
selse Hoofdstedelijke Regering verzoekt om « een beleids-
programma te starten om het gebruik van biobrandstoffen
in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de 19 Brusselse
gemeenten te stimuleren » is zeer ruim. Men zou kunnen
voorzien in concretere maatregelen, zoals financiële steun
voor de gemeenten waarvan de voertuigen op biobrand-
stoffen rijden.

Er zij vervolgens op gewezen dat er sinds juni 2005,
toen het voorstel van resolutie is ingediend, verschillende
federale wetten inzake biobrandstoffen zijn aangenomen.
In punt 3.a. van de tekst wordt herinnerd aan de Europese
richtlijn die de verplichtingen inzake het percentage bio-
brandstoffen vaststelt. De richtlijn van 2003 heeft evenwel
ook geleid tot de programmawet van 11 juli 2005, die in
een vermindering van de accijnzen op biobrandstoffen
voorziet. Bovendien heeft de federale regering enkele
weken geleden een ontwerp van wet terzake goedgekeurd
en heeft de Kamer een wet goedgekeurd tot aanpassing van
de accijnsrechten op brandstofmengsels. De federale rege-
ring heeft dus al een reeks maatregelen genomen ter bevor-
dering van biobrandstoffen ook al heeft men nog niet het
nodige gedaan om de productie ervan aan te moedigen
opdat die niet uitsluitend in het buitenland zouden moeten
worden aangekocht.

Mevrouw Caroline Persoons vraagt om punt 3 van het
voorstel van resolutie aan te passen aan de hand van die
nieuwe gegevens.

De heer André du Bus de Warnaffe kondigt aan dat zijn
fractie het voorstel van resolutie eveneens steunt. Hij heeft
vragen over punt 1 over de aanmoediging van bijkomende
wetenschappelijk onderzoek. Op welke vlakken is weten-
schappelijk onderzoek nodig ? Welke programma's zouden
er kunnen worden ontwikkeld door het Brussels Gewest,
waar weinig aan landbouw wordt gedaan ?

Mevrouw Marie-Paule Quix antwoordt dat bijkomend
wetenschappelijk onderzoek nodig is om te bepalen welke
mengsels de meest efficiënte zijn. De VUB heeft onder
meer programma's ontwikkeld inzake schone brandstoffen.

Zij geeft mevrouw Persoons te kennen dat punt 2 een
zeer algemene strekking heeft om voldoende man�uvreer-
ruimte te laten. De gemeenten moeten eigen initiatieven
kunnen nemen. Anderzijds is het juist dat de federale wet-
geving gewijzigd is sedert de datum waarop haar voorstel
van resolutie is ingediend. Sedert april 2006 zijn bio-
brandstoffen nagenoeg volledig vrijgesteld van accijnzen.
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L'auteure se dit prête à adapter son texte en fonction de
la législation la plus récente.

Mme Els Ampe estime qu'il est normal de faire part d'in-
tentions générales dans la proposition de résolution car les
technologies évoluent généralement plus vite que la légis-
lation. Il s'agit de montrer l'intention de la Région bruxel-
loise et des communes de promouvoir les véhicules
propres. Le groupe VLD soutient cette proposition de réso-
lution.

*
*   *

Mme Marie-Paule Quix suggère une modification du
dispositif de sa proposition de résolution : le point 3.b. est
supprimé et un dernier considérant est ajouté pour signaler
que le gouvernement fédéral a instauré un mécanisme de
différenciation des accises dans la loi-programme du
11 juillet 2005, afin d'encourager l'utilisation des biocar-
burants. 

D'autre part, un nouveau point 4 est ajouté in fine, pour
demander au Gouvernement de la Région de Bruxelles-
Capitale de transmettre chaque année au Parlement un rap-
port d'avancement afin de voir comment évolue l'utilisation
des biocarburants et quelles sont les démarches entreprises
pour les promouvoir. 

Mme Caroline Persoons approuve ces modifications :
elle avait demandé d'actualiser le texte et suggéré la com-
munication d'un rapport annuel au Parlement.

Elle rappelle qu'elle avait émis une réserve sur le
point 2 relatif au lancement d'un programme politique dans
la Région et les dix-neuf communes. Ce point est très
vague, alors que le gouvernement régional dispose de
moyens d'action, par exemple concernant la taxe de mise
en circulation des véhicules propres. Son groupe votera la
proposition de résolution, mais elle regrette ce manque de
précision. La commission aurait pu s'informer davantage
sur un programme politique déterminé, au niveau commu-
nal ou régional.

Mme Marie-Paule Quix répond que cette formulation
générale n'empêche pas des actions plus précises. Il s'agit
d'une proposition de résolution, d'un cadre qui peut
connaître des développements plus fins. 

V. Discussion et vote
des considérants

et des tirets du dispositif

Considérants

Sur la proposition de Mme Marie-Paule Quix, la com-
mission décide à l�unanimité d�ajouter un huitième consi-
dérant rédigé comme suit :

De spreker zegt bereid te zijn haar tekst aan te passen
aan de recentere wetgeving.

Mevrouw Els Ampe vindt het normaal dat in het voor-
stel van resolutie algemene voornemens kenbaar worden
gemaakt want de technologie evolueert in het algemeen
sneller dan de wetgeving. Het gaat erom duidelijk te maken
dat het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de gemeenten
voornemens zijn de schone voertuigen te bevorderen. De
VLD-fractie steunt dit voorstel van resolutie.

*
*   *

Mevrouw Marie-Paule Quix stelt voor om het verzoe-
kend gedeelte van haar voorstel van resolutie te wijzigen.
Punt 3.b wordt geschrapt en een laatste considerans wordt
toegevoegd om duidelijk te maken dat de federale regering
een mechanisme van verschillende accijnzen heeft inge-
voerd in de programmawet van 11 juli 2005 om het gebruik
van biobrandstoffen te bevorderen.

Anderzijds wordt aan het slot een punt 4 toegevoegd om
de Brusselse Hoofdstedelijke Regering te vragen om elk
jaar aan het Parlement een verslag te bezorgen waaruit
moet blijken hoe het gebruik van de biobrandstoffen evo-
lueert en welke maatregelen worden ondernomen om ze te
promoten.

Mevrouw Caroline Persoons stemt in met die wijzigin-
gen. Zij had gevraagd om de tekst te updaten en heeft voor-
gesteld dat er jaarlijks een verslag wordt bezorgd aan het
Parlement.

Zij herinnert eraan dat zij een bezwaar had met betrek-
king tot punt 2 dat verband houdt met het opzetten van een
politiek programma in het Gewest en in de negentien ge-
meenten. Dit punt is zeer vaag hoewel de regering over actie-
middelen beschikt zoals bijvoorbeeld in verband met de be-
lasting op de inverkeerstelling van schone voertuigen. Haar
fractie zal het voorstel van resolutie goedkeuren maar be-
treurt dat er onvoldoende wordt gepreciseerd. De commis-
sie had meer informatie kunnen opvragen over een bepaald
politiek programma in de gemeenten of in het Gewest.

Mevrouw Marie-Paule Quix antwoordt dat die algemene
formulering niet belet dat er meer gerichte acties worden
gevoerd. Het gaat om een voorstel van resolutie, een kader
dat nader kan worden ingevuld.

V. Bespreking van en stemming
over de consideransen en

de streepjes van het verzoekend gedeelte

Consideransen

Op voorstel van mevrouw Marie-Paule Quix beslist de
commissie bij eenparigheid om een achtste considerans toe
te voegen, luidend :

A-154/2 � 2005/2006 A-154/2 � 2005/2006
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« Vu que le chapitre Ier du Titre V de la Loi-programme
du 11 juillet 2005 prévoit une différenciation des accises
en vue de favoriser les biocarburants, ».

Vote

Les huit considérants sont adoptés à l�unanimité des 
12 membres présents.

Dispositif

Sur la proposition de Mme Marie-Paule Quix, la com-
mission décide à l�unanimité de supprimer le point 3.b. et
d�ajouter in fine un point 4 rédigé comme suit : « 4. De
rédiger chaque année un rapport d�avancement et de le
transmettre aux membres du Parlement de la Région de
Bruxelles-Capitale. ».

Vote

Le dispositif, ainsi amendé, est adopté à l�unanimité des
12 membres présents.

VI. Vote sur l'ensemble

La proposition de résolution dans son ensemble est
adoptée à l'unanimité des 12 membres présents.

Confiance est faite à la rapporteuse pour la rédaction du
rapport.

La Rapporteuse, La Présidente,

Amina DERBAKI SBAÏ Olivia P'TITO

« Gelet op het feit dat Hoofdstuk I van Titel V van de
Programmawet van 11 juli 2005 voorziet in een differen-
tiatie van accijnzen met het oog op de bevordering van bio-
brandstoffen, ».

Stemming

De acht consideransen worden aangenomen bij eenpa-
righeid van de 12 aanwezige leden.

Verzoekend gedeelte

Op voorstel van mevrouw Marie-Paule Quix beslist de
commissie bij eenparigheid om het punt 3.b. te schrappen
en aan het slot een punt 4 toe te voegen, luidend : « 4.
Jaarlijks een vooruitgangsrapport op te maken en aan de
leden van het Brussels Hoofdstedelijk Parlement te bezor-
gen. ».

Stemming

Het verzoekend gedeelte, aldus geamendeerd, wordt
aangenomen bij eenparigheid van de 12 aanwezige leden.

VI. Stemming over het geheel

Het voorstel van resolutie wordt in zijn geheel aange-
nomen bij eenparigheid van de 12 aanwezige leden.

Vertrouwen wordt geschonken aan de rapporteur voor
het opstellen van het verslag.

De Rapporteur, De Voorzitter,

Amina DERBAKI SBAÏ Olivia P'TITO

A-154/2 � 2005/2006A-154/2 � 2005/2006
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VII. Texte adopté par la commission

Le Parlement de la Région de Bruxelles-Capitale :

Vu les problèmes d'épuisement à l'échelle mondiale des
sources d'énergie primaire et le réchauffement de la
planète,

Vu l'instabilité géopolitique qu'entraîne la quête de
pétrole,

Vu les possibilités des biocarburants,

Vu les études de l'Agence internationale de l'Energie sur
l'énergie durable et renouvelable,

Vu les objectifs de l'accord de gouvernement bruxellois
en ce qui concerne la promotion de l'énergie renouvelable,

Vu la directive européenne sur les biocarburants
(2003/30),

Vu les objectifs du Protocole de Kyoto,

Vu que le chapitre Ier du Titre V de la Loi-programme
du 11 juillet 2005 prévoit une différenciation des accises
en vue de favoriser les biocarburants,

Demande au gouvernement de la Région de Bruxelles-
Capitale,

1. De se servir autant que possible des expériences réus-
sies dans d'autres États membres et régions de l'UE en
matière d'application des énergies en provenance de la
biomasse, d'encourager des recherches scientifiques
complémentaires;

2. De lancer un programme politique tendant à stimuler
l'utilisation des biocarburants dans la Région de Bru-
xelles-Capitale et les 19 communes bruxelloises;

3. D'insister auprès du gouvernement fédéral :

a. Pour que les biocarburants représentent dans les
meilleurs délais 2 % des carburants disponibles et
jusqu'à 5,75 % d'ici à 2010;

b. Pour qu'il veille au maximum à développer une pro-
duction propre de biocarburants au départ de la bio-
masse et à encourager la culture durable propre de
plantes à biomasse;

4. De rédiger chaque année un rapport d'avancement et de
le transmettre aux membres du Parlement de la Région
de Bruxelles-Capitale.

VII. Tekst aangenomen door de commissie

Het Brussels Hoofdstedelijk Parlement :

Gelet op de wereldomvattende problemen inzake uit-
putting van primaire energiebronnen en de opwarming van
de aarde,

Gelet op de geopolitieke instabiliteit, die de zoektocht
naar petroleum met zich meebrengt,

Gelet op de mogelijkheden van biobrandstoffen,

Gelet op de studies van het Internationaal Energie-
agentschap met betrekking tot duurzame en hernieuwbare
energie,

Gelet op de doelstellingen in het Brussels regeerakkoord
met betrekking tot de bevordering van hernieuwbare ener-
gie,

Gelet op de Europese richtlijn over biobrandstoffen
(2003/30),

Gelet op de doelstellingen van het Protocol van Kyoto,

Gelet op het feit dat Hoofdstuk I van Titel V van de
Programmawet van 11 juli 2005 voorziet in een differen-
tiatie van accijnzen met het oog op de bevordering van bio-
brandstoffen,

Vraagt aan de Brusselse Hoofdstedelijke Regering,

1. Zoveel mogelijk gebruik te maken van de succesvolle
ervaringen in andere EU-lidstaten en regio's inzake de
toepassing van energie uit biomassa en complementair
wetenschappelijk onderzoek aan te moedigen;

2. Een beleidsprogramma te starten om het gebruik van
biobrandstoffen in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
en de 19 Brusselse gemeenten te stimuleren;

3. Er bij de federale regering op aan te dringen :

a. Opdat zo snel mogelijk 2 % van de beschikbare ver-
voerbrandstoffen biobrandstoffen zijn, oplopend tot
5,75 % tegen 2010;

b. Er maximaal voor te zorgen dat een eigen productie
van biobrandstoffen uit biomassa wordt uitgebouwd
en de eigen duurzame teelt van biomassagewassen
wordt aangemoedigd;

4. Jaarlijks een vooruitgangsrapport op te maken en aan de
leden van het Brussels Hoofdstedelijk Parlement te
bezorgen.
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